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Emne: Oppfølgning etter Stamvegutvalgets årsmøte
Vedlegg: Oppfølg. SU 28.06 oversendelsesbrev.pdf;Referat fra Stamvegutvalget 28.06.docx
Hei!
Jeg har fått tilbakemelding på at vår oversendelse av 2/7 kl 10.29 ( jfr.vedlagte oversendelsesbrev) var for stor for
dere, og forsøker herved
å minske volumet ved å bare legge ved referatet fra møtet, og vise til at alle de øvrige vedleggene kan linkes ut fra
dette eller
fra pressemeldingen som ligger utlagt på www.stamvegutvalget.no
 
Håper dette går i orden!
 
Mvh
Arne Bang


